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Czego mieszkańCy skarpy 
oCzekują od nowego prezesa spółdzielni

sylwia zajączkowska

Wydaje mi się, że warto 
się zająć placami zabaw dla 
dzieci, bo niektóre są w kiep-
skim stanie. Poza tym uwa-
żam, że same tabliczki zaka-
zu wprowadzania zwierząt 
nie wystarczą, może warto 
po prostu te place ogrodzić, 
żeby były bezpieczniejsze i 
czystsze. 

łukasz zajączkowski 

Ja uważam, że trzeba 
skupić się na poprawie in-
frastruktury. Weźmy choćby 
przykład chodników tutaj w 
parku, one są naprawdę sta-
re. Oczywiście widzimy, że 
na osiedlu cos już się w tym 
kierunku dzieje, ale może 
warto byłoby zintensyfiko-
wać te działania, bo szkoda 
niszczyć buty podczas spa-
ceru. 

jerzy dąbkowski 

Nie chciałbym tak już na 
początku stawiać jakichś 
oczekiwań. Wiem, że nowy 
prezes ma bardzo duże do-
świadczenie w tej działalno-
ści i myślę, że on sam naj-
lepiej oszacuje czym trzeba 
się zająć. Uważam, że jest to 
osoba świetnie zorientowana 
w potrzebach osiedla, więc 
póki co będziemy się przyglą-
dać poczynaniom i czekać na 
pomysły prezesa.

swietłana makwińska 

Pierwsze, co przychodzi 
mi do głowy to po prostu 
niższe czynsze. Mieszka mi 
się tu zdecydowanie dobrze 
– jest dużo zieleni, ładne oto-
czenie i porządek, Tak więc 
do pełni szczęścia właściwie 
przydałby się tylko mniejsze 
opłaty.

natalia kazimierowicz

Z pewnością przydałaby 
się renowacja chodników, 
bo jedne są lepsze, a inne 
to właściwie po prostu sta-
re kamienie. Wydaje mi się 
zresztą, że to już powoli jest 
modernizowane, więc mam 
nadzieję, że tak będzie dalej. 
Oczywiście korzystne było-
by także obniżenie opłat. 

maria litwińska 

Właściwie to cały czas 
coś się dzieje i zmienia na 
lepsze. Chodniki mamy tu 
obok bloku całkiem nowe, 
drogi w sumie nienajgorsze 
choć połatane. Niedawno 
postawiono specjalne po-
jemniki na psie odchody, 
co dla mnie – właściciela 
czworonoga – jest bardzo 
na plus.

irena godlewska

Mieszka mi się tu tak do-
brze, że nigdy się nie zasta-
nawiałam, co trzeba zmie-
nić. Mnie niczego chyba nie 
brakuje. Uwielbiam jeździć 
na rowerze, a tu jest dużo 
ścieżek rowerowych, jest 
też trochę tzw. parkingów 
dla rowerów. 

monika przepierska

Ja myślę, że wszyscy 
rodzice małych dzieci – tak 
jak ja – chcieliby, żeby było 
jeszcze więcej pojemników 
na psie odchody i tabliczek 
zakazujących wyprowa-
dzania psów w niektórych 
miejscach lub nakazujących 
sprzątania po nich. I żeby 
mieszkańcy tego przestre-
gali. 

mieczysław wieczorek

Jedyny pomysł jaki mi 
przychodzi do głowy to zbu-
dowanie Aquaparku tutaj 
Na Skarpie. Wszystkie takie 
ośrodki są dosyć daleko i 
nie zawsze zachwycają.  To 
zresztą nie tylko moje marze-
nie, słyszałem dużo takich 
głosów. 

magdalena kropidłowska

My mieszkamy przy ul. 
Konstytucji 3 maja i nasz 
plac zabaw jest taki bardzo 
ubogi, a do tego obok jest 
parking. Kiedy dziecko chcę 
się pobawić, przechodzimy 
w inną cześć osiedla. Dla-
tego zależy nam na moder-
nizacji tego placu. Dobrze 
by było, gdyby to był taki 
nowoczesny obiekt. 
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